
 
Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 
 
 

 

Hur agerar Nacka kommun vid upprepade negativa 

kvalitetsgranskade särskilda boenden? 

Interpellation till äldrenämndens ordförande 
 
 
 
I äldrenämnden ges redovisningar av kvalitetsgranskningar av både hemtjänstföretag och särskilda 
boenden. 
 
När det gäller hemtjänstföretag har auktorisationer dragits in vid upprepade kvalitetsbrister som inte 
åtgärdas. Det är en relativt enkel åtgärd att hjälpa de äldre som har sin hemtjänst från de företag 
som inte längre får bedriva verksamhet att hitta ett nytt hemtjänstföretag.  
 
När ett särskilt boende inte håller måttet blir det svårare. Det finns inte en massa tomma platser på 
boenden i Nacka. Än svårare blir det om det särskilda boendet är privat.  
 
Vi undrar därför: 
 

‐  Vilken strategi och beredskap Nacka kommun har om ett särskilt boende inte kan ge den 
kvalitet som krävs för ett gott boende och omsorg om de äldre? 
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